
 

 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                   
                                                                                         
 
                                                                  
 
                                                 Ekstraordinært årsmøde i skytte afdelingen 14/9-2016 
 
                                                                                Referat 
 
                    Formanden Carsten Bønnelykke byd velkommen. Han oplyste at han fra dags dato afgik 
                    som formand grundet økonomien. Han undrede sig over at FSKBH (HB) ikke ville 
                    støtte skytte afd. med huset,  da der står en væsentlig sum penge i FKSBH. Dette blev ikke 
                    ydelige kommenteret. 
 
                   Deltagere:  Tryg/Nordea 1 – PI-Kbh. 1 – BW-I 2 – Rådhuset IF 2 – Firma Skytte Klubben 2 
                                        DSB 2 – RHI 1. samt fra FSKBH HB John og Jeanette.       
 
                   1, Valg af dirigent 
                        John (HB) blev valgt 
 
                   2. Valg af referent 
                       Ole Thy Christensen 
 
                   3. Valg af stemmetællere 
                        Carsten Bønnelykke og Per Vengfelt 
 
                   4. Fastsættelse af kontingent i skytteafdelingen for 2017.   
                       Forslag 1: . Kontingent forhøjes til 750 kr. årligt  med Krudthuset Kalvebod:   4 stemmer 
                       Forslag 2:   Kontingentet uændret 400 kr. årligt uden Krudthuset Kalvebod:    7 stemmer 
                
                       Vi opsiger ejerskabet i Krudthuset fra 2017. 
                       Nøgler til huset skal afleveres hos Ole Thy eller Jan Wybrandt  (mail: janwybrandt@mail.dk) 
 
                        
                   5. Afslutning 
                       A)  Da Carsten Bønnelykke afgår overtager Ole Thy Christensen formands skabet. 
                       B)  Københavns Kommune vil ikke opkræve brugerafgiften på 75 kr. pr. trænende  
                             i 2017. 
 
                     
 
 
                                                                                                                           Med skytte hilsen                                                                           
                                                                                                                           FSKBH skytte afdeling 
                                                                                                                           v/ Ole Thy Christensen 
 
 
 


